

# Legacy Planning Keynote Synopsis

---



Building wealth is one thing. Preserving it across generations is another art entirely. While many successful individuals excel at growing their fortunes, few have mastered the intricate dance of wealth preservation, succession, and impact. Beyond basic insurance and protection plans lies a world of sophisticated legacy planning strategies that can safeguard your wealth, empower future generations, and support the causes closest to your heart.

Join us for an exclusive keynote that unveils how today's most astute high-net-worth individuals are designing multi-generational wealth transfer strategies, creating lasting family legacies that transcend financial assets, and leveraging advanced planning tools to minimize wealth erosion. Discover how to align wealth preservation with personal values and philanthropic goals, transforming your financial success story into an enduring legacy that impacts generations to come.

Highlights:

- 1. The Art of Wealth Preservation:** Discover the strategies that go beyond wealth accumulation to ensure that your assets endure across generations, safeguarding the legacy you've built.
- 2. Sophisticated Legacy Planning:** Explore advanced tools and strategies that empower you to preserve wealth, provide for future generations, and protect against erosion over time.
- 3. Multi-Generational Wealth Transfer:** Learn from high-net-worth individuals who design robust plans to transfer wealth seamlessly, ensuring a lasting family legacy that goes beyond financial assets.

# 传承规划 演讲概观



积累财富是一回事。代代相传地保存它完全是另一门艺术。尽管许多成功人士都擅长增加财富，但很少有人能够掌握财富保存、继承和影响力的复杂舞蹈。除了基本的保险和保障计划之外，还有一个复杂的遗产规划策略世界，可以保护您的财富，赋予子孙后代权力，并支持您最关心的事业。

在这独家主题演讲中，我们将揭示当今最精明的高净值人士如何设计多代财富转移策略，创造超越金融资产的持久家族遗产，并利用先进的规划工具最大限度地减少财富侵蚀。了解如何将财富保值与个人价值观和慈善目标结合起来，将您的财务成功故事转变为影响子孙后代的持久财富。

## 亮点:

- 1. 财富保存的艺术**：探索超越财富积累的策略，以确保您的资产能够代代相传，保护您所建立的财富。
- 2. 新时代的传承规划**：探索先进的工具和策略，使您能够保存财富，为子孙后代提供服务，并防止随着时间的推移而受到侵蚀。
- 3. 多代财富转移**：向高净值人士学习，他们设计了稳健的财富无缝转移计划，确保超越金融资产的持久家族遗产。